
ACTA	  REUNIÓ	  CONSELL	  GESTOR	  DEL	  CASAL	  DE	  LA	  GENT	  GRAN	  DE	  GIRONELLA	  celebrada	  el	  

dia	  24	  de	  setembre	  de	  2015	  a	  les	  17.00h.	  

	  

ASSISTENTS:	   	   David	   Font	   (alcalde	   de	   Gironella),	   Mònica	   Flores	   (regidora	   d’atenció	   a	   les	  

persones),	   Lluis	   Vall	   i	   Josep	   Mª	   Castellà	   (representants	   de	   l’equip	   de	   govern),	   Marc	   Rojes	  

(representant	  ERC)	  Joan	  Garcia,	  Climent	  Font	  (Membres	  de	  l’Associació	  Gerundella),	  Mª	  Àngels	  

Riu,	  Conxita	  Corbera	  	  (representants	  de	  	  les	  Comissions	  de	  Treball),	  Montse	  Pont	  (Treballadora	  

social)	  Núria	  Artero	   i	  Maria	  Paz	   (dinamitzadores	  del	  Casal).	  Excusa	   la	   seva	  assistència:	  Alfons	  

Ballús	   (representant	   de	   l’Associació	   de	   petanca	   de	   Viladomiu	   Nou),	   Josep	   Gangolells	  

(representant	  de	   l’associació	  de	   veïns	  de	  Cal	   Blau),	   Roser	  Ribera	   (representant	  de	  Creu	  Roja	  

Berguedà).	  

	  

En	  David	   explica	   el	   funcionament	  del	   consell	   gestor	   i	   presenta	   als	   nous	   representants:	  Marc	  

Rojes,	  com	  a	  representant	  d’ERC	  al	  municipi	  de	  Gironella	  i	  Lluis	  Vall	  i	  Josep	  Mª	  Castellà,	  com	  a	  

representants	  del	  grup	  de	  CIU.	  	  

Per	   intentar	  que	  el	   consell	   gestor	   sigui	   una	  eina	  més	  participativa,	   els	   participants	   seuen	  en	  

rotllana.	  

1.S'aprova	  l'acta	  de	  la	  darrera	  reunió	  del	  Consell	  Gestor	  celebrada	  el	  dia	  18	  de	  juny	  de	  2015.	  	  

2.	  Seguiment	   i	  avaluació	  de	   les	  activitats	   realitzades	  durant	  el	  quart	   trimestre	  del	  curs	  2014-‐
2015.	  

La	   festa	  de	   final	  de	  curs	  que	  es	  va	  celebrar	  el	  dia	  19	  de	   juny	  va	   tenir	  molt	  èxit.	  92	  persones	  
assistents.	  

Durant	  el	  mes	  de	  juliol	  es	  van	  fer	  vari	  monogràfics	  com	  a	  tallers	  d’estiu	  del	  Casal.	  Hi	  va	  haver	  
un	  total	  de	  78	  persones	  assistents	  als	  diversos	  tallers.	  	  

Els	  tallers	  que	  es	  van	  fer	  van	  ser:	  balls	  en	  línia	  	  i	  ioga	  que	  es	  van	  haver	  d’anul·∙lar	  per	  la	  calor	  i	  
falta	   de	   gent,	   taller	   d’àlbum	   Hoffman,	   taller	   de	   tauletes,	   taller	   d’ús	   de	  mòbils	   tàctils,	   taller	  
d’iniciació	  al	  català,	  perfeccionament	  de	  pintura,	  aiguagim	  i	  tallers	  pràctics	  d’anglès	  i	  francès.	  

Es	   va	   organitzar	   el	   primer	   campionat	   de	   Rummikub	   del	   Casal	   el	   dia	   31	   de	   juliol,	   amb	   12	  
participants.	  

Pel	  que	  fa	  a	  l’estat	  de	  comptes	  dels	  últims	  tres	  mesos	  les	  despeses	  totals	  que	  hi	  ha	  hagut	  són	  
de	  601,40	  €	  i	  les	  entrades	  són	  de	  939,8€.	  	  	  



Les	  despeses	  que	  hi	  ha	  hagut	  són	  les	  següents:	  

-‐ Despeses	  vàries	  de	  la	  Llar	  (papereria...):	  	  22,29	  €	  
-‐ Festa	  de	  final	  de	  curs:	  305,13	  €	  de	  sortides	  i	  600	  €	  d’entrades.	  
-‐ Bar:	  251,23	  €	  d’entrades	  i	  339,8	  €	  de	  sortides	  
-‐ Rummikub:	  22,14	  €	  de	  sortida.	  

	  

3.	  Activitats	  permanents:	  

Fins	   el	   dia	   abans	   del	   present	   consell	   gestor	   hi	   havia	   257	   inscripcions	   fetes	   a	   les	   diferents	  
activitats.	  

Les	   activitats	   s’han	  mantigut	   igual	   que	   l’any	   passat.	   Es	   recorda	   quines	   són	   les	   activitats	   que	  
actualment	  oferta	  el	  Casal	  de	  Gent	  Gran:	  anglès	  (dos	  nivells),	  francès	  (dos	  nivells),	  català	  (dos	  
nivells),	   taller	   d’escriptura,	   pintura,	   puntes	   al	   coixí	   i	   punta	   d’agulla,	   costura	   a	   demanda,	  
patchworck,	  informàtica	  (	  4	  	  nivells),	  gimnàstica	  dolça	  (4	  horaris),	  gimnàstica,	  tai-‐txi,	  bijuteria,	  
taller	  de	  cançó,	  grup	  de	  lectura,	  grup	  de	  teatre,	  berenem	  plegats	  i	  caminades.	  

S’informa	  que	  es	  canvia	  el	  professor	  d’informàtica	   ja	  que	  el	  Ricard	  ho	  ha	  hagut	  de	  deixar.	  La	  
gimnàstica	  dolça	  s’amplia	  horari	  i	  nombre	  d’usuaris	  que	  pot	  atendre.	  

La	   Mònica	   comenta	   que	   la	   gimnàstica	   dolça	   també	   canvia	   de	   professional	   i	   serà	   la	   Teresa	  
Terricabres	  la	  que	  ho	  farà	  ara.	  

El	  David	  pregunta	  si	  encara	  estan	  obertes	  les	  inscripcions.	  La	  Núria	  respon	  que	  fins	  a	  finas	  de	  
setembre	  estan	  obertes	  sempre	  i	  quan	  no	  s’esgotin	  les	  places.	  Les	  que	  falten	  pocs	  usuaris	  per	  
cobrir	  places	  són	  informàtica	  i	  gimnàstica.	  

La	  Mª	  Àngels	  exposa	  que	  la	  Queralt	  professora	  de	  gimnàstica	  deixa	  que	  els	  alumnes	  vagin	  els	  
quatre	  dies	  a	  fer	  gimnàstica	  i	  que	  llavors	  hi	  ha	  massa	  gent	  a	  l’aula.	  La	  Núria	  comenta	  que	  si	  un	  
dia	  no	  s’ha	  pogut	  venir	  pel	  fet	  de	  recuperar	  es	  pot	  fer,	  però	  si	  s’està	  apuntat	  al	  matí	  només	  es	  
pot	  recuperar	  al	  matí	  i	  si	  es	  ve	  a	  la	  tarda	  recuperar	  a	  la	  tarda.	  La	  Montse	  diu	  que	  s’ha	  de	  parlar	  
amb	  la	  Queralt	  i	  plantejar-‐li	  que	  només	  hi	  poden	  assistir	  un	  màxim	  de	  persones.	  

SETMANA	  DE	  LA	  GENT	  GRAN	  

La	   Mònica	   comenta	   que	   s’està	   pensant	   una	   programació	   molt	   activa	   i	   participativa.	   A	  
continuació	  s’explica	  la	  setmana	  de	  la	  gent	  gran	  que	  es	  farà	  del	  12	  al	  16	  d’octubre:	  

-‐ Dilluns	  12:	   Tradicional	  missa	  a	   la	   residència,	   esmorzar	  a	   la	   Llar,	  hi	  haurà	  poesia	  amb	  
humor	  i	  cançons	  a	  càrrec	  del	  grup	  de	  cançó	  de	  la	  Llar.	  A	  la	  tarda	  hi	  haurà	  cinefòrum	  a	  
la	  residència.	  

-‐ Dimarts	   13:	   Ruta	  de	   la	   percepció	  pels	   comerços	  de	  Gironella.	  A	   la	   tarda	   conferència	  
sobre	  la	  salut	  emocional.	  

-‐ Dimecres	  14:	  Taller	  de	  risoteràpia	  i	  a	  la	  tarda	  taller	  de	  cuina	  saludable.	  
-‐ Dijous	   15:	   Excursió	   als	   Vivers	   de	   la	   Dolça	   revolució.	   A	   la	   tarda	   presentació	   del	   nou	  

servei	  de	  fisioteràpia	  i	  xerrada	  a	  càrrec	  del	  Dr.	  Pere	  Mir.	  



-‐ Divendres	  16:	  Caminada	   i	  esmorzar	   saludable	   i	  a	   la	   tarda	  concurs	  de	  plats	  de	  cuina	   i	  
ball	  amb	  lucky	  luck.	  

La	   Mònica	   exposa	   que	   totes	   les	   activitats	   són	   gratuïtes.	   Excepte	   els	   13	   €	   de	   la	   sortida	   a	  
Balaguer	  que	  corresponen	  al	  dinar,	  ja	  que	  l’autocar	  el	  paga	  l’Ajuntament.	  

La	  Montse	  comenta	  que	  també	  es	  fa	  un	  esforç	  perquè	  la	  residència	  continuï	  assistint	  	  amb	  les	  
persones	  més	  autònomes	  a	  fer	  les	  activitats	  de	  la	  Llar.	  

Comissió	  d’activitats:	  

Es	   dona	   a	   la	   paraula	   a	   la	   Mª	   Àngels	   com	   a	   representant	   de	   la	   comissió	   d’activitats.	   Des	  
d’aquesta	  comissió	  es	  proposa	  fer	  una	  sortida	  per	  anar	  a	  buscar	  bolets	  i/	  o	  pinyes	  al	  voltant	  de	  
Gironella.	  També	  proposem	  els	  divendres	  fer	  una	  xocolatada	  de	  tant	  en	  tant	  per	  fomentar	   la	  
participació	  els	  divendres.	  L’11	  de	  desembre	  es	  farà	  un	  taller	  de	  cuina	  de	  canapès	  de	  Nadal.	  Es	  
pretén	  fer	  un	  taller	  d’art	  floral	  i	  ornaments.	  S’informa	  que	  hi	  haurà	  un	  intercanvi	  amb	  el	  poble	  
Castellet	  i	  la	  Gornal	  previst	  per	  la	  primavera.	  

Com	  cada	  any	  farem	  un	  recapte	  d’aliments	  pels	  voltants	  de	  Nadal.	  

La	  MªÀngels	  aprofita	  per	  demanar	   si	  hi	  hauria	   la	  possibilitat	  de	   fer	  una	  petita	   cuina	  amb	  un	  
fogonet.	  El	  David	  diu	  que	  no	  es	  va	  preveure	  una	  sortida	  de	  fums,	  però	  que	  es	  tindrà	  en	  compte	  
aquesta	  petició.	  

La	  MªÀngels	  comenta	  com	  està	  el	   tema	  de	   la	  pica	  de	  pintura,	   la	  Mònica	  diu	  que	  el	  Quico	   ja	  
està	  avisat.	  

Per	  últim	  la	  MªÀngels	  exposa	  que	  coneix	  a	  un	  noi	  que	  fa	  cursos	  de	  pintura	  i	  que	  costaria	  uns	  
70	  o	  80	  €.	  La	  Mònica	  respon	  que	  es	  faci	  una	  proposta	  i	  s’estudiarà.	  

Comissió	  de	  festes:	  

Es	   dona	   la	   paraula	   a	   la	   Conxita	   Corbera	   com	   a	   representant	   d’aquesta	   comissió.	   La	   Conxita	  
explica	  que	  el	  dia	  30	  d’octubre	  hi	  haurà	  ball	   amb	   son.2	   i	   es	  donaran	   castanyes	   i	   galetes	  per	  
celebrar	   la	   castanyada.	   El	   divendres	   18	  de	  desembre	  es	   celebrarà	   el	   caga	   tió	   i	   es	   berenaran	  
torrons,	  hi	  haurà	  un	  espectacle	  de	  màgia.	  

Gerundella:	  Es	  dona	   la	  paraula	  a	  Joan	  Garcia	  de	   l’associació	  de	  Gerundella.	  En	  Joan	  pregunta	  
per	  la	  porta	  del	  wc.	  La	  Mònica	  contesta	  que	  aquest	  tema	  ja	  hauria	  d’estar	  resolt,	  properament	  
es	  farà.	  En	  Joan	  comenta	  que	  a	  informàtica	  tenen	  fred.	  La	  Mònica	  diu	  que	  es	  revisarà.	  

En	   Joan	   pregunta	   com	  està	   el	   tema	   del	   segon	   pis.	   El	   David	   respon	   que	   de	  moment	   no	   està	  
previst	  en	  el	  pressupost.	  

4.	  Serveis	  

Aquests	   tres	   mesos	   no	   hi	   ha	   hagut	   serveis	   al	   Casal.	   S’està	   pendent	   de	   fer	   una	   reunió	   amb	  
podologia	  i	  per	  fisioteràpia	  s’aprofitarà	  la	  setmana	  de	  la	  gent	  gran	  per	  presentar	  el	  nou	  servei,	  
que	  a	  partir	  d’ara	  ho	  portarà	  la	  Gemma	  Arqué.	  



La	  Conxita	  exposa	  que	  si	  no	  seria	  més	  rentable	  que	  només	  hi	  hagués	  una	  persona	  fent	  el	  servei	  
de	  perruqueria.	  La	  MªÀngels	  comenta	  que	  no	  hi	  ha	  massa	  diferència	  de	  preus	  entre	  els	  serveis	  
de	  perruqueria	  que	  es	  fan	  a	  la	  Llar	  i	  les	  perruqueries	  del	  poble.	  

La	  Mònica	  s’excusa	  perquè	  ha	  de	  marxar	  de	  la	  reunió	  ja	  que	  en	  té	  una	  altre.	  

5.	  Precs	  i	  preguntes.	  

EL	   Joan	  pregunta	  per	   com	  es	   solucionarà	  el	   tema	  del	   cafè	   ja	  que	  aquest	  no	  agrada	  gaire.	   La	  
Núria	  respon	  que	  s’estan	  mirant	  altres	  opcions	  o	  distribuïdors.	  

La	  MªÀngels	   pregunta	   si	   es	   té	   previst	   tornar	   a	   fer	   el	   cinefòrum	   intergeneracional.	   La	   Núria	  
respon	  que	  l’	  intenció	  és	  tornar-‐ho	  a	  fer	  ja	  que	  havia	  funcionat	  molt	  bé,	  però	  que	  també	  depèn	  
de	  l’institut.	  

A	  les	  18.30	  hores	  finalitza	  la	  reunió.	  S’acorda	  data	  per	  al	  proper	  consell	  gestor	  el	  dijous	  17	  de	  
desembre	  a	  les	  5	  de	  la	  tarda.	  

	  

	  

	  

	  


